
Pytania radnych 
z sesji RM z dnia 19 VI 2017 r. 

 
 
 
 
Piotr Strach 

− Prośba o oczyszczenie i konserwacje urządzeń w parkach pod Jasną Górą w tym w szczególności 
ławek, barierek i ogrodzeń. 

− Czy Prezydent ma zamiar oczyścić Aleje NMP z plam? 

− Co przeszkadza w zakończeniu remontu al. Wyzwolenia, na kiedy jest planowane to zakończenie? 

− CCŚ nadal ma tylko dwa punkty przyjmowania obywateli, kiedy będą wprowadzone pozostałe 
punkty? 

− Jakie środki należy przesunąć w budżecie aby CCŚ funkcjonował w sposób prawidłowy, a 
pracownicy tej instytucji mieli godne warunki pracy? 

 
Jacek Krawczyk 

− Czy i kiedy możliwe będzie wykonanie przekopu łączącego ul. Metalowej i Podwala? Radny twierdzi 
że nie dostał odpowiedzi. 

− Czy i kiedy będzie możliwe wykonanie oświetlenia na ul. Karkonoskiej? Jaki byłby koszt takiego 
przedsięwzięcia? 

− Czy możliwe jest kupienie nowego samochodu dla obrony cywilnej wydziału zarządzania 
kryzysowego? Apel w tej sprawie. 

 
Andrzej Sowa 

− Kiedy zakończone będzie wykonywanie kanalizacji deszczowej na ulicy Powstańców Warszawy? 
Kiedy możliwe będzie otworzenie chociaż jednego pasa na tej ulicy? Jednocześnie proszę o dbanie 
o przejazdy wahadłowe na długości całej drogi wojewódzkiej, której częścią jest ul. Powstańców 
Warszawy. 

− Czy i na kiedy przewidywana jest modernizacja ronda na Dźbowie? 

− Czy jest możliwe wykonanie oświetlenia na ulicy Miętowej? 

− Czy osoby zamieszkujące budynek przy al. Wolności 44 są już wykwaterowane? Kiedy to nastąpi? 
Jakie są plany związane z tym budynkiem? 

 
Jerzy Nowakowski 

− Proszę o przedstawienie zamysłu na organizację Kongresu Gospodarczego. Czy będzie to część 
krajowego Kongresu Gospodarczego czy może jest plan zorganizowania tego wydarzenia osobno? 

− Czy budżet przewiduje utwardzenie ul. Raciborskiej? Jeśli tak to na kiedy planowane jest to 
przedsięwzięcie? 

− Czy oprócz kwiatów i dyplomów Prezydent planuje docenić wiedzę i talent twórców łazika 
marsjańskiego poprzez utworzenie dla nich start-upu? 

− Prośba o korektę informacji na stronie Urzędu Miasta w kwestii remontu mostu na ul. Legionów i 
remontu ul. Kiedrzyńskiej. Czy zdjęcie zamieszczone na stronie jest prawdziwe aktualne i której 
inwestycji dotyczy? 

 
Piotr Wrona 

− Zarządzenia na BIP są publikowane z opóźnieniami 

− Proszę uzupełnić informację na temat finansowania gali boksu o którą pytałem na zeszłej sesji o 
inne podmioty które finansowały wydarzenie. 

 
Anna Majer 

− Prośba o odnowienie ławek w okolicach ul. Starzyńskiego ul. Fieldorfa-Nila i Sosabowskiego. 

− Czy można dostawić kosze na śmieci przy placach zabaw? 
 
Albert Kula 

− Czy możliwe jest wydłużenie trasy autobusu 32 tak by mógł on zatrzymywać się na przystanku 
Parkitka Szpital? 

− Czy możliwe jest utworzenie przejścia dla pieszych na ulicy Okrzei na wysokości pasażu księdza 
Zenona Racickiego? 

 
Jolanta Urbańska 

− W MOPS przy ul. Nowowiejskiego nie ma możliwości skanowania i kserowania dokumentów, czy 



można coś z tym zrobić. 
− W MOPS przy al. Niepodległości powiatowy zespół orzekania o niepełnosprawności nie ma 

możliwości dokonania wpłat, czy można coś z tym zrobić? 

− Czy możliwe jest lepsze dostosowanie al. Wyzwolenia dla potrzeb niepełnosprawnych, gdyż w chwili 
obecnej nie ma żadnej możliwości ,aby osoba niepełnosprawna mogła przejść na drugą stronę. 
Wszelkie platformy nie spełniają tego zadania. 

− Przy ul. Nowowiejskiego jest tylko 10 koszy, a nie 16 jak napisano w odpowiedzi na interpelację. 
Jakie są odległości pomiędzy koszami na ul. Nowowiejskiego? 

 
Łukasz Banaś 

− W fontannach myją się bezdomni. Czy można by utworzyć łaźnię publiczną w której mogliby oni się 
myć? 

 
Justyna Kielesińska 

− Kiedy będzie przeprowadzona rozbiórka nasypu przy ul. Podwale? 

− Kiedy zostanie zainstalowana sygnalizacja świetlna na skrzyżowaniu ulic Śląskiej i Kopernika? 

− Kiedy zostanie w sprawiedliwy sposób rozwiązana sprawa miejsc parkingowych wspólnoty 
mieszkaniowej Śląska 30? 

− Czy i kiedy zostanie zamontowany stojak na rowery przy Megasamie? 

− Jakie kroki zostaną podjęte, aby poprawić relacje rodziców z dyrekcją SP nr 13 przy ul. Wrećzyckiej? 

− Czy i kiedy zostanie przeprowadzony remont ul. Filomatów w szczególności zaś chodnika, który w 
wielu miejscach jest zniszczony lub nie ma go wcale? 

 
Krzysztof Świerczyński  

− Kiedy doczekamy się takich umów z firmami zajmującymi się koszeniem traw, które pozwolą na 
utrzymanie zieleni w należytym porządku, bez sztywnych ram czasowych? 

− Jakie są rozstrzygnięcia w sprawie sklepu monopolowego przy al. Pokoju 8? 

− Czy i kiedy będzie możliwe uporządkowanie terenu przy ul. Przerwy-Tetmajera 8 przy przedszkolu nr 
33, między blokiem, a ulicą Tetmajera? Czy jest możliwe ułożenie płyt ażurowych co usprawniłoby 
ruch? 

− Czy nowe wyjazdy na drogę krajową - ul. Jagiellońską w okolicy pawilonu „Sezam” i przy hali 
Jagiellończyków były uzgadniane z MZDiT? Czy MZDiT wyraziło zgodę na realizację tych 
wyjazdów? Czy przeanalizowano kwestie bezpieczeństwa? 

− Co dalej z Domem Księcia? Co tu i teraz miasto zamierza zrobić z Domem Księcia? Jakie plany, czy 
znajdzie się inwestor? 

 
Tomasz Tyl 

− Nie została udzielona odpowiedź na ostatnie pytanie o betonowych zaporach antyterrorystycznych. 

− Czy można wzmocnić patrole Straże Miejskiej na ul. Botanicznej, w szczególności na wysokości nr 
13 w pobliżu sklepów monopolowych? 

 
Artur Gawroński 

− W związku z imprezami organizowanymi na północy, czy można by zabezpieczać teren imprezy i 
okolicę także po zakończeniu wydarzenia, tak by mieszkańcy okolicy nie musieli martwić się 
uczestnikami, którzy po zakończeniu imprezy nadal piją alkohol, śpiewają i zakłócają spokój? 

 
Krystyna Stefańska  

− Brak odpowiedzi o firmie skażającej środowisko. 

− Kto ma kompetencje do wydawania decyzji wodnoprawnych? Czy ta sama osoba lub instytucja ma 
możliwość pozbawienia firmy tych decyzji? 

− Do tej pory nie ma postawionej ubikacji Toi Toi przy placu rekreacyjno-sportowym przy ul. Legionów 
23 przy gimnazjum nr 17. Kiedy będzie? 

− Do tej pory nie ma koszy na śmieci przy placu Daszyńskiego. Kiedy będą? 
 
Lukasz Kot 

− Czy jest szansa na przycięcie krzewów wzdłuż al. Armii Krajowej oraz oczyścić okolicę po zimie i 
śnieżycy? 

 
Albert Kula 

− Czy istnieje możliwość na dostawienie koszy na śmieci w dzielnicy Raków, w szczególności wzdłuż 
trasy DK – 1? Czy ilość koszy na śmieci w dzielnicy Raków zostanie zwiększona? 



 
Barbara Gieroń 

− Czy i kiedy będzie można naprawić zniszczony chodnik przy ul. Św Barbary na wysokości SP 18? 

− Prośba o kanalizację przy ul. Rzepakowej, tam jest szkoła dla niepełnosprawnych. 

− Proszę o informację w sprawie ile pouczeń i mandatów Straż Miejska wystawiła właścicielom psów 
które zanieczyszczają teren? 

 
Krystyna Stefańska 

− Prośba o zabezpieczenie hałdy poprzemysłowej przy ul. Pankiewicza. Co jeszcze musi się 
wydarzyć, aby tę hałdę należycie zabezpieczyć? Młodzież jeździ po tej hałdzie na quadach.  

 
Ryszard Szczuka 

− Jakie są zamierzenia i perspektywy dla pawilonów dawnej Cepelii? Jakie są podejmowane działania 
w tych obiektach? 


